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О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т    В Е Л И К И   П Р Е С Л А В 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 11 

 

     Днес, 30.07.2024 г., от 13:30 ч. в заседателната зала на Общински съвет се проведе редовно 

заседание на Общински съвет - Велики Преслав. 

     Освен общински съветници, на заседанието присъстваха инж. Янко Йорданов – кмет на 

Общината и Надя Димитрова - кмет на с. Осмар. 

 

А. Асенова – Откривам редовното заседание на Общински съвет - Велики Преслав. Предлагам 

за преброител на днешното заседание г-н Халил Халил. Който е съгласен, моля да гласува.  С 

15 гл. „за” г-н Халил беше избран за преброител на заседанието.    

От залата отсъстват Ангел Ангелов и Мустаджан Шабан. 

 

А. Асенова – Пред вас е проектът за дневен ред, имате думата за предложения.  

Ал. Горчев – Г-жо председател, в т. Питания имам устно питане към кмета. То е свързано с 

възможностите за проверка и ограничаване скоростта на тежко товарните автомобили по 

булевард „Кирил и Методий“ в летния период и в извън летния период, тъй като, по лични мои 

наблюдения, скоростта с която се движат по булеварда не се спазва, ограничението е 40 км., а и 

до колкото ми се струва има претоварвания на съответните оси, което налага община Велики 

Преслав през определен период да работи по отстраняването на аварии най-вече върху 

шахтите.  Какви са възможностите и какво може да се предприеме в този аспект? 

Други предложения по дневния ред не постъпиха. 

Г-жа Асенова подложи на гласуване прекратяване на разискванията по дневния ред.  

Със 17 гл. „за” предложението се прие. 

Г-жа Асенова подложи на гласуване цялостния дневен ред. 

Със 17 гл. „за” се прие дневният ред на заседанието.  

 

     Заседанието протече при следния  

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно отчет за дейността на 

Общински съвет – Велики Преслав за периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 

2. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за изпълнение 

решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. януари – юни 2024 г. 

3. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно ползване на средства от 

партидата на Община Велики Преслав, натрупани в РИОСВ-Шумен за изработване и монтаж 

на място на съдове за разделно събиране на отпадъци тип „Шишеядец“. 

4. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно определяне начална 

цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за продажба на незастроен имот с 

идентификатор 23340.501.1527 по КК с. Драгоево. 

5. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно предложение от 

Началника на Общинска служба по земеделие – гр. Велики Преслав за обезщетяване  със земи 

от общинския поземлен фонд. 

6. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на бюджет 

2024 г. 

7. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно одобряване на 

командировъчни разходи за периода 01.06.2024 - 30.06.2024 година.     

8. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно проектиране и 

допускане изработването на Проект за изменение (разделяне) на ПИ №58222.681.30 по КККР 

на гр. Велики Преслав, община Велики Преслав, област Шумен. 

9. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно обществено обсъждане 

за определяне на терен за изграждане на приют за безстопанствени животни. 
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10. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно одобряване на 

еднократно обезщетение за учредяване на сервитут в ПИ общинска собственост, находящи се в 

землищата на гр. Велики Преслав, с. Миланово, с. Хан Крум и с. Троица общ. Велики Преслав, 

област Шумен, за право на прокарване и преминаване за обект „РЕКОНСТРУКЦИЯ НА 

ДОВЕЖДАЩ ВОДОПРОВОД ОТ ЯЗ. ТИЧА ДО НВ 13000-ГРАД ШУМЕН“ – УЧАСТЪК ОТ 

РШ ТЪРГОВИЩЕ (ПИ № 58222.501.5) ДО ПС 1300 (ПИ № 83510.555.2) определени от 

комисия назначена на основание чл. 210 от ЗУТ, със Заповед № РД-00-295/10.08.2022 г. на 

кмета на община Велики Преслав. 

11. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно смяна на начина на 

трайно ползване на пътя водещ до язовир Дервиша, в местност „Дервиша“, представляващ ПИ 

№58222.123.17, ПИ №58222.120.19 и ПИ №58222.111.329, гр. Велики Преслав. 

12. Питания.  

13. Разни. 

 

 

По точка първа – относно отчет за дейността на Общински съвет – Велики Преслав за 

периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г., г-жа Асенова представи докладната и проекта за решение 

и допълни, че в решение № 65 е допусната техническа грешка при изписването на текста на 

решението и същото следва да се чете: „Правилник за еднократно финансово стимулиране на 

родители за насърчаване на раждаемостта и подпомагането на отглеждането на деца на 

територията на община Велики Преслав“; в т. 3 от Очета, Присъствия и отсъствия на общински 

съветници от заседания на ПК - отсъствието на г-н Андрей Андреев на 04.04.2024 г. – 2 

заседания, да се чете „отсъствие на г-н Ангел Ангелов на 04.04.2024 г. – 2 заседания“. И по 

предложение на г-н Горчев, направено в ПК по Образование, г-жа Асенова допълни, че в 

следващия отчет на ОбС, в резултат на представените доклади от председателите на 

постоянните и временните комисии, в т. 3 на Отчета ще се включат и техните отчети. 

М. Минчев – Водещата комисия по Законност, обществен ред и противодействие на 

корупцията разгледа докладната записка, обсъди отчета и с 4 гл. „за“ го прие. Мустаджан 

Шабан отсъстваше от залата. 

Ел. Иванова – ПК по Туризъм, екология, селско стопанство и инвестиции прие Отчета на ОбС с 

5 гл. „за“. ПК по Здравеопазване, спорт и младежки дейности прие отчета с 5 гл. „за“. 

М. Шабан – ПК по Устройство на територията, общинска собственост и благоустрояване с 5 гл. 

„за“ прие докладната записка.  

Ал. Горчев – Комисията по образование, култура и социални дейности разгледа докладна 

записка и с 5 гл. „за“ я прие. Това, което каза г-жа Асенова, го казахме като предложение, 

защото не само постоянните комисии работят, понякога работят и временните комисии, като 

постоянни, и е хубаво да се представя и тяхната дейност. 

Ив. Батов – Комисията по Бюджет, финанси и данъчна политика прие решението по докладната 

с 5 гл. „за“. 

М. Шабан – Предлагам да прекратим разискванията. 

Със 17 гл. „за” предложението се прие.   

Ан. Асенова подложи на гласуване проекта за решение по докладната записка. 

 

На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и чл. 22 от Правилника за организацията и 

дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 

администрация, със 17 гл. „за” Общински съвет прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 154 

На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и чл. 22 от Правилника за организацията и 

дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 

администрация, Общински съвет - Велики Преслав  

Р Е Ш И: 

Приема Отчета за дейността на Общинския съвет и неговите постоянни комисии за 

периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 
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Приложение: Отчет за дейността на ОбС – Велики Преслав и неговите постоянни 

комисии за периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 

 

 

По точка втора – относно Отчет за изпълнение решенията на ОбС - Велики Преслав за 

периода м. януари – юни 2024 г., г-жа Асенова даде думата на инж. Ян. Йорданов – кмет на 

общината, който представи докладната записка и проекта за решение. 

М. Минчев – Водещата комисия по Законност, обществен ред и противодействие на 

корупцията разгледа докладната записка и с 5 гл. „за“ я прие. Г-н Минчев и г-н Бекяров 

изказаха становище, че отчетът е подробен и от всички 104 решения - 80 % от тях са 

изпълнени, няма неизпълнени решения. 

Ел. Иванова – ПК по Туризъм, екология, селско стопанство и инвестиции прие Отчета на ОбС с 

5 гл. „за“. ПК по Здравеопазване, спорт и младежки дейности прие отчета с 5 гл. „за“. 

Становището на г-н Бекяров по отношение на отчета беше изказано и в комисията по 

здравеопазване. 

М. Шабан – ПК по Устройство на територията, общинска собственост и благоустрояване с 5 гл. 

„за“ прие отчета по докладната записка.  

Ал. Горчев – Комисията по образование, култура и социални дейности разгледа докладна 

записка и с 5 гл. „за“ я прие. Положително становище в подкрепа на Отчета и изпълнението на 

решенията изрази г-н Минчев. Аз също взех отношение и поставих въпроса до къде е стигнала 

процедурата по изпълнение на решения № 132 и 136. На въпроса кметът отговори.  

Ив. Батов – Комисията по Бюджет, финанси и данъчна политика прие решението по докладната 

с 5 гл. „за“. 

Т. Бекяров – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

Ан. Ангелов отсъства от залата. 

Ан. Асенова подложи на гласуване проекта за решение по докладната записка на вносителя. 

 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 на ЗМСМА, с 16 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 155 
 На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 на ЗМСМА, Общински съвет - Велики Преслав 

      Р Е Ш И:  

 Приема Отчета на Кмета на Общината, за изпълнение решенията на Общински съвет – 

Велики Преслав за периода м. януари – м. юни 2024 г. 

 

 
 

По точка трета – относно ползване на средства от партидата на Община Велики Преслав, 

натрупани в РИОСВ-Шумен за изработване и монтаж на място на съдове за разделно събиране 

на отпадъци тип „Шишеядец“, г-жа Асенова даде думата на г-н Йорданов, който представи 

докладната записка и проекта за решение. 

Ел. Иванова – Водещата комисия по Туризъм прие докладната записка с 5 гл. „за“. 

Доуточняващ въпрос относно къде ще бъдат разположени новите шишеядци постави г-н Пл. 

Андреев. На въпроса кметът отговори. Г-жа Х. Хамидова взе отношение и сподели, че е добре 

такъв тип „Шишеядец“ да бъде поставен и в района на Гробищния парк, тъй като там също има 

нужда. 

Ал. Горчев – Моето становище е, че тези шишеяди са полезни и трябва да бъдат поставени на 

повече места. Същевременно искам да попитам колко са набраните средства към настоящия 

момент по тази партида към РИОСВ и колко са изразходваните средства за наши дейности по 

Наредба № 7 и да знаят общинските съветници, за да си направят своите предложения. Хубаво 

е да знаем.  
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Инж. Ян. Йорданов – Повече от 3 години отчисления не се депозират по тази сметка, тъй като 

вече имаме договор със завода в Езерово. Единствените средства, които в момента влизат в 

тази сметка, са от разделно събрания отпадък. Всеки месец е различно, между 400 и 700 кг. е 

отпадъка, който се депонира на сметището в Дивдядово. За него, съгласно приетите цени, ние 

заплащаме такса за депониране и такса от 95 лв. Всеки месец близо около 70 - 80 лв. се 

включват в тази сметка, годишно, сумата е в рамките на 4 - 5 хил. лв. Към момента в сметката 

има малко над 300 000 лв., но те са от минали години. 

М. Минчев – Г-н Йорданов, като се напълнят тия шишеядци, естетически издържаната визия се 

губи. Лично на мен, гледката на пълен шишеядец не ми харесва. Моето предложение е, ако има 

възможност новите да бъдат покрити, обвити с някакъв цветен винил. 

Ал. Горчев - Предлагам да прекратим разискванията. 

Със 17 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка на 

вносителя. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев за-   

 Общ брой гласове 17   

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 25, ал. 

2, т. 2 от Наредба №7 от 19.12.2013 г. за реда и начина за изчисляване и определяне размера на 

обезпеченията и отчисленията, изисквани при депониране на отпадъци, със 17 гл. „за“ 

Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 156 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 25, ал. 

2, т. 2 от Наредба №7 от 19.12.2013г. за реда и начина за изчисляване и определяне размера на 

обезпеченията и отчисленията, изисквани при депониране на отпадъци, Общински съвет - 

Велики Преслав 

РЕШИ: 

Дава съгласие за ползване на част от средствата, натрупани в набирателната сметка към 

РИОСВ - Шумен от отчисления по реда на чл. 20 от Наредба №7 от 19.12.2013 г. за реда и 

начина за изчисляване и определяне размера на обезпеченията и отчисленията, изисквани при 

депониране на отпадъци по партидата на Община Велики Преслав в размер до 4 000,00 

(четири хиляди) лева с вкл. ДДС за изработване и монтаж на съдове за разделно събиране на 

отпадъци от опаковки от пластмасови бутилки „Шишеядец“. 

 

 



 5 

По точка четвърта – относно определяне начална цена за провеждане на публичен търг с явно 

наддаване за продажба на незастроен имот с идентификатор 23340.501.1527 по КК с. Драгоево,  

г-жа Асенова даде думата на г-н Йорданов, който представи докладната записка и проекта за 

решение. 

М. Шабан – Водещата комисия по УТОСБ след проведени дебати подкрепи решението по 

докладната записка на вносителя с 5 гл. „за“. 

Пл. Андреев – Г-н Йорданов, имам въпрос към вас. Има ли заинтересовано лице, което да 

закупи имота, и евентуално, ако няма, има ли някаква възможност имотът да бъде разделен на 

по-малки части, ако има заинтересовани лица, да купят по-малка част от съответния имот.  

Инж. Ян. Йорданов – Имаше подадено заявление със заявено желание за закупуване. 

Естествено, ако не бъде продаден, може да се помисли в посока разделянето му на по-малки 

части с цел тяхната продажба, като всичко трябва да бъде свързано с осигуряване на 

предварителна инфраструктура, която да обезпечи бъдещите имоти, тъй като те са за жилищни 

нужди. 

М. Минчев – Ще подкрепя докладната в този ѝ вид. Но, ако парцелът не се продаде на търга, 

смятам че следващата стъпка е да се раздели на по-малки парцели, за да се продаде. 

Ал. Горчев – Според мен, за разлика от други малки парчета земи, аз изцяло защитавам 

общинския интерес. Имотът е на добро място, с добро разположение, цената нито е висока, 

нито е ниска, и напълно съответства на интереса на Общината за управление на общинската 

собственост за придобиване на средства, които средства да се използват после в интерес на 

цялото гражданство. Смятам, че ние сме тук, за да защитим интереса на Общината. 

Х. Халил - Предлагам да прекратим разискванията. 

Г-жа Асенова подложи на гласуване предложението за прекратяване на развикванията. 

Със 17 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка на 

вносителя. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев за   

 Общ брой гласове 17   

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 35, 

ал. 1 от ЗОС, чл. 45, ал. 1, т. 1, чл. 60, ал. 1 и чл. 61 от Наредба № 8 за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, със 17  гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 157 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 35, 

ал. 1 от ЗОС, чл. 45, ал. 1, т. 1, чл. 60, ал. 1 и чл. 61 от Наредба № 8 за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет – Велики Преслав 

Р Е Ш И: 

1. Определя начална цена за провеждане на публичен търг с явно наддаване за продажба 

на поземлен имот с идентификатор 23340.501.1527 по КК с. Драгоево с площ 6 283,00 кв.м., 

АЧОС № 2800/03.06.2024 г. в размер на 150 800,00 лв. без ДДС, която е пазарната цена на 

имота, определена от лицензиран оценител през м. юни 2024 г., стъпка за наддаване – 7 540,00 

лв. и депозит за участие в търга – 15 080,00 лв., при данъчна оценка на имота 14 430,80 лв. 

2. Възлага на Кмета на Общината да извърши процедурите по продажба на имота, чрез 

публичен търг с явно наддаване по Наредба № 8 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

 

По точка пета – относно предложение от Началника на Общинска служба по земеделие – гр. 

Велики Преслав за обезщетяване  със земи от общинския поземлен фонд, г-жа Асенова даде 

думата на г-н Йорданов, който представи докладната записка и проекта за решение. 

М. Минчев – Водещата комисия по Законност разгледа докладната записка. Кметът на 

Общината, след представяне на докладната, допълни, че Общината също има земи, засегнати 

от явна фактическа грешка, предстои проверка на тези земи и след като бъде извършена, 

Общината, като заинтересована страна, ще поиска да бъде възмездена със земя. Г-н Йорданов 

отговори и на поставени въпроси от членовете на Комисията. Становище в подкрепа на 

докладната изразих и аз. При гласуване на проекта за решение същият бе приет с 5 гл. „за“. 

М. Шабан – ПК по УТОСБ след проведени дебати подкрепи докладната записка с 5 гл. „за“. 

Ал. Горчев – Става прецедент и общината започва да губи земи, защото тези терени, дори и 

сега да не се използват, те могат да се обработват, да се поиска, или да се продадат, от които 

общината ще има някаква полза, ние ще имаме някаква полза.  

Ан. Андреев - Предлагам да прекратим разискванията. 

Със 17 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка на 

вносителя. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров   въздържал се 

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров   въздържал се 

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев за   

 Общ брой гласове 15  2 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 1 и ал. 9, изр. второ от ЗОС, § 27, ал. 

2, т. 1 от ПЗР на ЗСПЗЗ и чл. 45ж, ал. 2 от ППЗСПЗЗ, във връзка с влязло в сила Решение № 10-
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ЯФГ от 17.03.2023 г., на ОСЗ - гр. Велики Преслав, с 15 гл. „за“ и 2 гл. „въздържал се“ 

Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 158 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 1 и ал. 9, изр. второ от ЗОС, § 27, ал. 

2, т. 1 от ПЗР на ЗСПЗЗ и чл. 45ж, ал. 2 от ППЗСПЗЗ, във връзка с влязло в сила Решение № 10-

ЯФГ от 17.03.2023 г., на ОСЗ- гр. Велики Преслав, Общински съвет - Велики Преслав 

Р Е Ш И: 

1. Предоставя за възстановяване на собственика Людмил Мирчев Люцканов, постоянен 

адрес: гр. Варна, ул. „Любен Каравелов“ № 30, ет. 1, следния недвижим имот от общинския 

поземлен фонд както следва: 

- ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с идентификатор № 32723.109.20 (тридесет и две хиляди 

седемстотин двадесет и три, точка, сто и девет, точка двадесет), с трайно предназначение на 

територията: Земеделска, с начин на трайно ползване: НИВА, целия с площ от 578 кв.м, 

/петстотин седемдесет и осем кв.м./, 3 (трета) категория, находящ се в с. Имренчево, общ. 

Велики Преслав, обл. Шумен, местност „ЯСАЦИ”, по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на с. Имренчево, общ. Велики Преслав, обл. Шумен, одобрени със Заповед РД-18-

1355/26.07.2018 г. на изпълнителен Директор на АГКК, при съседи: 32723.109.268, 

32723.888.9901. Последното изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, 

засягащо поземления имот е със Заповед КД-14-5/02.02.2024 г.  

2. Решението на Общинска служба по земеделие гр. Велики Преслав да бъде издадено 

след заплащане от срана на собственика Людмил Мирчев Люцканов, общ. Велики Преслав на 

разликата в стойностите на имотите в размер на 79,00 лв. (седемдесет и девет лева) 

3. Настоящето решение да се връчи служебно на ОСЗ – гр. Велики Преслав и се съобщи 

по реда на АПК на лицето Людмил Мирчев Люцканов. 

 

 

По точка шеста – относно промяна на бюджет 2024 г., г-жа Асенова даде думата на г-н 

Йорданов, който представи докладната записка и проекта за решение. 

Ив. Батов – Водещата комисия по БФДП прие решението по докладната с 5 гл. „за“.  

Пл. Андреев – Г-н Йорданов, имам три въпроса по тази докладна. Първият е – къде се намира 

кв. 108; вторият е - в ДГ „Снежанка“, какво налага завишаване на сумата с 25 544 хил. лв. и 

третият ми въпрос е за СУ „Черноризец Храбър“ т. нар. STEM кабинет дали ще бъде изграден 

до започване на новата учебна година? 

Инж. Ян. Йорданов – Квартал 108 - това са т. нар. драговски кооперации, зад пазара, относно 

допълнителните средства от ДФЗ в размер на 25 544 лв. – те са по изпълнение на проекта и са 

от окончателното плащане на проекта, относно STEM кабинетите – в процес на изпълнение са,  

и дали ще успеят до началото на учебната година, по-скоро не, но всяко едно ръководство 

добре си планира учебните дейности и смятам че ще се справят. 

Ал. Горчев – Предлагам да прекратим разискванията. 

Г-жа Асенова подложи на гласуване предложението за прекратяване на развикванията. 

Със 17 гл. „за“ предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка на 

вносителя. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   
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9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев за   

 Общ брой гласове 17   

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, 

чл. 124, ал. 3 от Закона за публичните финанси и чл. 37, ал. 2 от Наредба № 2 за условията и 

реда за съставяне на бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години, за 

съставяне, приемане, изпълнение, отчитане и контрол на бюджета на община Велики Преслав, 

със 17 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 159 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, 

чл. 124, ал. 3 от Закона за публичните финанси и чл. 37, ал. 2 от Наредба № 2 за условията и 

реда за съставяне на бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години, за 

съставяне, приемане, изпълнение, отчитане и контрол на бюджета на община Велики Преслав, 

Общински съвет - Велики Преслав 

РЕШИ: 

Променя поименния списък за капиталови разходи, включващ компенсирани промени за 

делегираните от държавата дейности, други трансфери и средства от Европейския съюз, както 

и включването на нови такива, както следва: 

Промяната по източници на финансиране, се отразява по параграфи и обекти както 

следва: 

I. § 5100 Основен ремонт на ДМА 

 

Актуализиране по източници на финансиране, се отразява както следва: 

1. За обект „Реконструкция и рехабилитация на уличните и тротоарни настилки, 

водопроводи и водопроводни отклонения на улици в община Велики Преслав“ - ДБФП № 

BG06RDNP001-7.021-0031-C01 (СМР,СН и АН): с. Кочово, ул. „Дружба“ (водопровод, СВО и 

пътна); с. Кочово, ул. „Камчия“ (водопровод, СВО и пътна); с. Кочово, ул. „Чавдар“ 

(водопровод, СВО и пътна); с. Мостич, ул. „Васил Левски“ (водопровод и СВО); с. Мостич, ул. 

„Охрид“ (водопровод и СВО); с. Имренчево, ул. „Батак“ (водопровод и СВО); с. Имренчево, 

ул. „Преслав“ (водопровод и СВО); с. Златар, ул. „Васил Левски“ (водопровод и СВО); с. 

Златар, ул. „Преслав“ (водопровод и СВО) и с. Суха река, ул. „Преслав“ (водопровод и СВО) - 

завишава се стойността с 1 408 746 лв. източник на финансиране ДФЗ. 

2. Добавя се обект „Благоустрояване на площадка за игра в междублоково пространство в 

кв. 108 на гр. Велики Преслав“ на стойност 7 500 лв. с източник на финансиране ПУДООС. 

3. За обект „Реконструкция, ремонт, оборудване и/или обзавеждане на Детска градина 

„Снежанка“ гр. Велики Преслав“ - ДБФП № BG06RDNP001.-7.004-0010-С01 от 02.09.2020 г. с 

ДФ „Земеделие“ (СМР,СН и АН) - завишава се стойността с 25 544 лв. източник на 

финансиране ДФЗ. 

 

II. § 5201 Придобиване на компютри и хардуер 

Актуализиране на бюджета в частта на делегираните от държавата средства: 

1. Компютърна конфигурация за „Комплекс за социални услуги“ гр. Велики Преслав в 

дейност 1530 „Център за настаняване от семеен тип“ гр. Велики Преслав става в размер на 1 

140 лв.: 
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№ Дейност § Увеличение Намаление 

1. 1530 Център за настаняване от 

семеен тип 

1015  140 

  5201 140  
 Всичко за дейност:  140 140 

 

2. Придобиване на ДМА - По проект „Училищна STEM среда“ BG-RRP-1.015-0181- 

С01 за изграждане на STEM кабинети в СУ „Черноризец Храбър“ гр. Велики Преслав в 

дейност 1322 Общообразователни училища: 

№ Наименование на § § Увеличение 

1. Придобиване на компютри и хардуер в т. ч.: 
- интерактивен дисплей с компютърен (OPS 

модул) и вградена точка за достъп - 3 бр.; 

- преносим компютър - 3 бр.; 

- графичен таблет - 3 бр. 

5201 27 839 
 

18 407 

5 040 

4 392 

 

Промените да се отразят в бюджета на община Велики Преслав по Приложения № 

1, № 2 и № 3. 

 

По точка седма – относно одобряване на командировъчни разходи за периода 01.06.2024 - 

30.06.2024 г., г-жа Асенова даде думата на г-н Йорданов, който представи докладната записка и 

проекта за решение. 

Ив. Батов – Водещата комисия по Бюджет и финанси с 5 гл. „за“ прие докладната записка. 

Ал. Горчев – Предлагам да прекратим разискванията. 

Г-жа Асенова подложи на гласуване предложението за прекратяване на разискванията. 

Със 17 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка на 

вносителя. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за   

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев за   

 Общ брой гласове 17   

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 8, ал. 4 от Наредбата за 

командировки в страната, със 17 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 160 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 8, ал. 4 от Наредбата за 



 10 

командировки в страната, Общински съвет - Велики Преслав 

РЕШИ: 
Одобрява отчета за командировъчните разходи на кмета на Община Велики Преслав в 

размер на 0,00 лева (нула лева) за периода 01.06.2024 - 30.06.2024 година. 
 

 

Ив. Батов – Г-жо председател, от групата на ПП „Продължаваме промяната“ предлагам 10 

минути почивка. 

Председателят обяви 10-минутна почивка. 

След почивката председателят провери кворума и установи, че в залата присъстват 17 

общински съветници. 

 

По точка осма – относно проектиране и допускане изработването на Проект за изменение 

(разделяне) на ПИ №58222.681.30 по КККР на гр. Велики Преслав, община Велики Преслав, 

област Шумен, г-жа Асенова даде думата на г-н Йорданов, който представи докладната записка 

и проекта за решение. 

М. Шабан – Водещата комисия по УТОСБ разгледа докладната записка. До комисията беше 

депозирано предложение от председателя на Общински съвет, г-жа Ан. Асенова с Вх. № 288 от 

24.07.2024 г., за нов проект за решение по докладната. Предложението беше обсъдено и след 

прекратяване на дебатите с 5 гл. „за“ проекта за решение, предложен от г-жа Ан. Асенова бе 

приет. 

Ал. Горчев – Предлагам да прекратим разискванията. 

Със 17 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване предложението за решение с Вх. № 288 от 

24.07.2024 г., предложено от нея. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев за    

 Общ брой гласове 17   

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА във връзка с 

чл. 8, ал. 1 от ЗОС, чл. 124, ал. 1 и ал. 3, чл. 124 „б“, ал. 1 и ал. 4 от ЗУТ, със 17 гл. „за“ 

Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 161 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11, ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА във връзка с 

чл. 8, ал. 1 от ЗОС, чл. 124, ал. 1 и ал. 3, чл. 124 „б“, ал. 1 и ал. 4 от ЗУТ, Общински съвет - 

Велики Преслав  
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Р Е Ш И: 

 1. Одобрява задание за изработване на Проект за изменение (разделяне) на ПОЗЕМЛЕН  

ИМОТ с идентификатор 58222.681.30 с трайно предназначение на територията: Земеделска, с 

начин на трайно ползване: Нелесопригодна площ - дървесна растителност, храсти, целия с 

площ от 6529 кв. м., 6 (шеста) категория, находящ се в гр. Велики Преслав, общ. Велики 

Преслав, обл. Шумен, местност „КУЗА”, по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр. Велики Преслав, общ. Велики Преслав, обл. Шумен, за който имот има Акт за частна 

общинска собственост № 1699/07.12.2011 г., вписан в Служба по вписванията гр. Велики 

Преслав с вх. Рег. № 4190, том 12, № 108, н. д 2103 от 08.12.2011 г., да бъде разделен на три 

нови самостоятелни имота съгласно приложена скица проект, както следва: 

 ПОЗЕМЛЕН  ИМОТ с проектен идентификатор 58222.681.41 с трайно предназначение 

на територията: Земеделска, с начин на трайно ползване: Нелесопригодна площ - дървесна 

растителност, храсти, с проектна площ от 4001 кв. м., находящ се в гр. Велики Преслав, общ. 

Велики Преслав, обл. Шумен, местност „КУЗА”, по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр. Велики Преслав, общ. Велики Преслав, обл. Шумен. 

 ПОЗЕМЛЕН  ИМОТ с проектен идентификатор 58222.681.42 с трайно предназначение 

на територията: Земеделска, с начин на трайно ползване: Нелесопригодна площ - дървесна 

растителност, храсти, с проектна площ от 587 кв. м., находящ се в гр. Велики Преслав, общ. 

Велики Преслав, обл. Шумен, местност „КУЗА”, по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр. Велики Преслав, общ. Велики Преслав, обл. Шумен.  

 ПОЗЕМЛЕН  ИМОТ с проектен идентификатор 58222.681.43 с трайно предназначение 

на територията: Земеделска, с начин на трайно ползване: Нелесопригодна площ - дървесна 

растителност, храсти, с проектна площ от 1941 кв. м., находящ се в гр. Велики Преслав, общ. 

Велики Преслав, обл. Шумен, местност „КУЗА”, по кадастралната карта и кадастралните 

регистри на гр. Велики Преслав, общ. Велики Преслав, обл. Шумен.  

 2. Разрешава изработването на Проект за изменение (разделяне) на ПИ 58222.681.30 по 

одобрено задание. 

 3. За новообразуваните имоти да се съставят нови Актове за частна общинска 

собственост. 

 4. Възлага на Кмета на Община Велики Преслав да извърши всички действия за 

правилното и законосъобразно изпълнение на настоящото решение. 

 

 

По точка девета – относно обществено обсъждане за определяне на терен за изграждане на 

приют за безстопанствени животни, г-жа Асенова даде думата на г-н Йорданов, който 

представи докладната и проекта за решение. 

М. Шабан – Водещата комисия по УТОСБ след прекратяване на дебатите с 3 гл. „за“ и 2 гл. 

„въздържал се“ прие решението по докладната записка.  

Ел. Иванова – Комисията по Туризъм с 5 гл. „за“ прие вариант I-ви на решението по 

докладната, с 5 гл. „за“ комисията по Здравеопазване също прие вариант I-ви на решението по 

докладната записка. 

М. Минчев – В комисията по Законност вариант I-ви за решение по докладна записка бе приет 

с 4 гл. „за” и 1 гл. „въздържал се“. Аз взех отношение и споделих мнение, че очаквах кметът на 

с. Мостич да присъства на заседанието на комисията и да изяви някаква позиция, след като 56 

от жителите на с. Мостич са гласували против. Допълних също, че проблемът с приюта е 

належащ, пътят за изграждането му ще бъде дълъг, но решение трябва да се вземе. Г-н Батов 

изрази становище, че каквото и решение да вземе ОбС, то ще предизвика някакво недоволство 

у хората и заяви, че ще се въздържи при гласуване на докладната записка.  

Ал. Горчев – В комисията по Образование и култура дебатите бяха същите, каквито са били в 

комисията по законност. Комисията прие I–ви вариант на решение с 4 гл. „за“ и 1 гл. 

„въздържал се“.  

Ив. Батов – Комисията по Бюджет и финанси разгледа и обсъди докладната записка. При 

гласуване на проектите за решение, I-ви вариант на решение се прие с 4 гл. „за” и 1 гл. 

„въздържал се“. Изказвам същото становище, каквото изказах и на комисиите, предвид 
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изнесените резултати от анкетното допитване, който и имот да бъде предложен за обсъждане, 

винаги ще има недоволни граждани, затова гласувах и сега ще гласувам с „въздържал се“.   

Ал. Горчев – Имам въпрос към вносителя. Г-н Йорданов, на комисиите стана ясно, че има 

съгласие между общинска администрация, общински съвет и неправителствената организация 

за определяне на този терен. Самото допитване категорично показва, че 336 от участвалите 

искат определянето на терен. Това, което ме смущава бе, че на самото обществено обсъждане 

присъства само един гражданин, който изрази становище, 5 представители на ОбС и 

представители на ОбА, което говори че проблема е достигнал до всички и са го разбрали. Моят 

въпрос е, след определянето на терена, какви са стъпките, има ли някаква предвидимост и 

какво ще бъде участието - включително финансово, виждането на неправителствения сектор за 

едно евентуално бъдещо преместване и изграждане на този приют? Тъй като съм убеден, че 

Община Велики Преслав си изпълнява точно задълженията, произлизащи от Наредбата за 

намаляване популацията на кучетата и финансиране на тази дейност. 

Инж. Ян. Йорданов – Г-н Горчев, тези въпроси си ги задавате не само вие, но и всички 

общински съветници и граждани. Наболелият въпрос придоби доста обществен отзвук и 

създаде негативни отзиви за нашата община. Проведеното обществено обсъждане, смятам че 

препокри всички очаквания на всички заинтересовани страни. Определеният терен беше 

предварително съгласуван с представителите на НПО „Милосърдие“, че е допустим и могат да 

работят на него. Гражданите със своя си глас също подкрепят предложението за този терен. 

Следващите стъпки ще бъдат промяна на статута, търсене на средства за изработване на 

проект, който би ни дал яснота колко би струвало на общинския бюджет изграждането на това 

съоръжение. Следваща стъпка е осигуряване на средствата и изграждането му, което с нищо 

към този момент няма да реши въпроса със сега действащия приют. Има два варианта – 

единият е „Милосърдие“ да поеме грижата за приюта, ако в даден момент има отказ от тяхна 

страна, то този ангажимент ще остане в ръцете на ОбА за обезпечаване на тази дейност, като 

заплащане на служителите, които ще бъдат назначени там и т.н. Сумата по изграждането на 

приюта ще бъде доста сериозна. Проблемът е сериозен, но виждам, че има воля във всички вас 

да го решим, да цената, която ще платим, няма да е малка, но трябва да предприемем мерки за 

решаване на този проблем. 
Ан. Ангелов – Г-н Йорданов, проблемът с кучетата е от 2006 – 2007 г., и в града нищо не е 

направено. Говорим за място, говорим за приют, ами дайте един идеен проект да видим каква 

ще бъде вместимостта. Другото, което имам като забележка, това са създадените пунктове за 

анкетирани. Липсва пункта на анкетирани от Винишката махала. Жителите на Винишката 

махала са най-заинтересовани да си дадат мнението. Най-засегнати ще бъдат те, те живеят най-

близо до терена, и опасността ще бъде за училището и Винишката махала, защото между тях и 

терена няма никакъв зелен пояс, който да поема лаят на кучета. Няма смисъл да си говорим, 

без да има идеен проект, без да знаем какво ще представлява това нещо. 

Инж. Ян. Йорданов – Г-н Ангелов, говорихме първо за място от където да се тръгне и да се 

определи терен. Вече следващата стъпка е изготвяне на проект, след проекта ще имате вече и 

финансиране. Как да изготвим проект, ако нямаме определен терен?! 

М. Минчев – Г-н Ангелов, от 3-4 месеца въпросът с терена се обсъжда. Стартирахме от 11 

терена, избрахме един, Вие можете ли да ми кажете за кой от всичките гласувахте?  

Ан. Ангелов – Г-н Минчев, този терен аз не съм го подкрепил. Основанията ми са, защото тази 

площ, този терен е развъдник за диви животни, определен със Заповед от 2003 г. 
М. Шабан – Г-жо председател, колеги, достатъчно вече обсъждаме този проблем, няма какво да 

дискутираме повече. 

Ан. Андреев – Предлагам да прекратим разискванията. 

Със 17 гл. „за” предложението се прие.   

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване I-ви вариант на проекта за решение по 

докладната записка на вносителя. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов  против  
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4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова   въздържал се 

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов   въздържал се 

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров   въздържал се 

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев за   

 Общ брой гласове 13 1 3 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, с 13 гл. „за“, 1 гл. 

„против“ и 3 гл. „въздържал се“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 162 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, Общински съвет – 

Велики Преслав 

РЕШИ: 

 1. Определя поземлен имот № 58222.45.5 в землището на град Велики Преслав, 

местност „Новините“, вид собственост: общинска частна, вид територия: земеделска, категория 

6, НТП: нива и площ 4 000 кв. м., за изграждане на приют за безстопанствени животни.  

2. Възлага на кмета на община Велики Преслав да предприеме последващи действия за 

изпълнение на настоящето решение. 

 

 

По точка десета – относно одобряване на еднократно обезщетение за учредяване на сервитут в 

ПИ общинска собственост, находящи се в землищата на гр. Велики Преслав, с. Миланово, с. 

Хан Крум и с. Троица общ. Велики Преслав, област Шумен, за право на прокарване и 

преминаване за обект „РЕКОНСТРУКЦИЯ НА ДОВЕЖДАЩ ВОДОПРОВОД ОТ ЯЗ. ТИЧА 

ДО НВ 13000-ГРАД ШУМЕН“ – УЧАСТЪК ОТ РШ ТЪРГОВИЩЕ (ПИ № 58222.501.5) ДО ПС 

1300 (ПИ № 83510.555.2) определени от комисия назначена на основание чл. 210 от ЗУТ, със 

Заповед № РД-00-295/10.08.2022 г. на кмета на община Велики Преслав, г-жа Асенова даде 

думата на г-н Йорданов, който представи докладната и проекта за решение. 

М. Шабан – Водещата комисия по УТОСБ след прекратяване на дебатите с 5 гл. „за“ прие 

решението по докладната записка.  

Ив. Батов – Комисията по Бюджет и финанси разгледа и обсъди докладната записка. 

Решението бе прието с 4 гл. „за” и 1 гл. „против“. Г-н Горчев обясни вота си за гласуване 

„против“. Той защити тезата, че оценката, която е направена, е твърде ниска за сегашните 

пазарни цени. 

М. Шабан – Аз си мисля, че няма да има нито един от нас против тези средства да се насочат в 

тази посока, стига по някакъв начин да решаваме проблема на тези хора  в тази насока.  

Ал. Горчев – На комисията гласувах против и сега ще гласувам против. Първата причина е, че 

се измести трасето от частни имоти върху общински имоти, и правото на сервитута става 

безсрочно, което значи, че отново Общината нищо не може да прави върху този сервитут, 

върху тази земя. Второто нещо, съвсем елементарни и малки са цените. Отново с лека ръка 

решаваме проблеми с общинска собственост. Лично аз, смятам, че сме избрани да защитаваме 

интересите на Общината. 

Ан. Андреев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   
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Христо Кюркчиев отсъства от залата. 

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка на 

вносителя. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров  против  

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов   въздържал се 

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев   въздържал се 

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров   въздържал се 

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 12 1 3 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с 

чл. 8, от Закона за общинската собственост, с 12 гл. „за“, 1 гл. „против“ и 3 гл. „въздържал 

се“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 163 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с 

чл. 8, от Закона за общинската собственост, Общински съвет - Велики Преслав 

Р Е Ш И: 

1. Общински съвет Велики Преслав приема определеното от комисията назначена със 

Заповед № РД-00-295/10.08.2022 г., еднократно обезщетение за учредяване на сервитут в 

поземлени имоти общинска собственост, находящи се в землищата гр. Велики Преслав, с. 

Миланово, с. Хан Крум и с. Троица общ. Велики Преслав, област Шумен, за право на 

прокарване и преминаване за обект „РЕКОНСТРУКЦИЯ НА ДОВЕЖДАЩ ВОДОПРОВОД ОТ 

ЯЗ. ТИЧА ДО НВ 13000-ГРАД ШУМЕН“ – УЧАСТЪК ОТ РШ ТЪРГОВИЩЕ (ПИ № 

58222.501.5) ДО ПС 1300 (ПИ № 83510.555.2) както следва: 

Землище Велики Преслав: пазарната стойност на сервитута е в размер на 8 617,00 лв. 

(осем хиляди шестстотин шестстотин и седемнадесет лева) за площ с ограничение в размер на 

12,923 кв.м. (дванадесет хиляди деветстотин двадесет и три кв.м.) от засегнатите имоти с 

идентификатори 58222.208.16, 58222.411.11, 58222.209.5, 58222.209.11, 58222.269.8, 

58222.269.9, 58222.270.9, 58222.271.35, 58222.325.35, 58222.336.12, 58222.337.24, 58222.338.21, 

58222.339.25, 58222.343.6, 58222.344.33, 58222.344.34, 58222.348.26, 58222.413.21, 

58222.416.35, 58222.416.36, 58222.421.14, 58222.421.15, 58222.422.8, 58222.460.21, 

58222.460.22, 58222.460.23, 58222.460.25, 58222.460.28, 58222.484.4, 58222.484.5, 58222.341.17 

общинска собственост. 

Землище с. Миланово: пазарната стойност на сервитута е в размер на 1 343,00 лв. 

(хиляда триста четиридесет и три лева) за площ с ограничение в размер на 1 867 кв.м. (хиляда 

осемстотин шестдесет и седем кв.м.) от засегнатите имоти с идентификатори 48132.202.74, 

48132.202.75, 48132.202.76, 48132.202.77, 48132.202.78, 48132.202.79, 48132.202.151, 

48132.216.58. общинска собственост. 
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Землище с. Хан Крум: пазарната стойност на сервитута е в размер на 2 609,00 лв. (две 

хиляди шестстотин и девет лева) за площ с ограничение в размер на 4 225 кв.м. (четири хиляди 

двеста двадесет и пет кв.м.) от засегнатите имоти с идентификатори 78210.5.20, 78210.8.26, 

78210.9.2, 78210.9.33, 78210.12.2, 78210.13.178, 78210.13.180, 78210.14.39, 78210.14.53, 

78210.14.64, 78210.15.1, 78210.15.25, 78210.15.69, 78210.15.83 общинска собственост. 

Землище с. Троица: пазарната стойност на сервитута е в размер на 1 244,00 лв. (хиляда 

двеста четиридесет и четири лева) за площ с ограничение в размер на 1988 кв.м. (хиляда 

деветстотин осемдесет и осем кв.м.) от засегнатите имоти с идентификатори 73170.33.217, 

73170.34.231, 73170.33.219, 73170.36.212, 73170.36.213, 73170.36.220, 73170.36.221, 

73170.36.222, 73170.33.210 общинска собственост. 

 2. Общински съвет дава съгласие средствата по т. 1 в размер на 13 813 лв. (тринадесет 

хиляди осемстотин и тринадесет) да бъдат използвани за покриване на част от разходите за 

частична промяна на ОУП. Промените да бъдат отразени в Бюджета на община Велики 

Преслав за 2024 г., Приложение № 1 и Приложение № 2. 

 

 

По точка единадесета – относно смяна на начина на трайно ползване на пътя водещ до язовир 

Дервиша, в местност „Дервиша“, представляващ ПИ №58222.123.17, ПИ №58222.120.19 и ПИ 

№58222.111.329, гр. Велики Преслав, г-жа Асенова даде думата на г-н Йорданов, който 

представи докладната и проекта за решение. 

М. Шабан – Комисията по УТОСБ с 5 гл. „за“ прие докладната.  

Ел. Иванова – Комисията по Туризъм с 5 гл. „за“ прие решението по докладната. 

Пл. Андреев – Колеги, приветствам тази докладна, идеята на ОбА е много хубава. 

Ал. Горчев – Предлагам да прекратим разискванията. 

С 16 гл. „за” предложението се прие.   

Христо Кюркчиев отсъства от залата. 

 

Ан. Асенова подложи на поименно гласуване проекта за решение по докладната записка на 

вносителя. 

№ Име, презиме, фамилия ЗА ПРОТИВ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ 

1 Александър Г. Александров за   

2 Александър Д. Алексиев за   

3 Ангел П. Ангелов за   

4 Андрей Г. Андреев за   

5 Анелия Ев. Асенова за   

6 Елисавета Ст. Иванова за   

7 Иван Ст. Батов за   

8 Мариана Й. Вълкова за    

9 Минчо Ст. Минчев за   

10 Мустаджан М. Шабан за   

11 Пламен Д. Андреев за   

12 Стоян  Й. Стоянов за   

13 Тодор Г. Бекяров за   

14 Хава М. Хамидова за   

15 Халил Ш. Халил за   

16 Хатидже Н. Хасан за   

17 Христо Хр. Кюркчиев - - - 

 Общ брой гласове 16   

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 

17а, ал. 1, т. 1 ЗОЗЗ, с 16 гл. „за“ Общински съвет прие                                  

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 164 
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 На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2, чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от ЗМСМА, във връзка с чл. 

17а, ал. 1, т. 1 ЗОЗЗ, Общински съвет – Велики Преслав 

Р Е Ш И : 

1. Дава съгласие да бъде сменено предназначението на ПИ № 58222.123.17, ПИ № 

58222.120.19 и ПИ № 58222.111.329 с НТП от „селскостопански, горски, ведомствен път“ в 

„местен път“. 

2. Възлага на Кмета на общината да предприеме всички правни и фактически 

действия за изпълнение на настоящото решение. 

 

 

 

По точка дванадесета - Питания – председателят даде думата на Ал. Горчев, който зададе 

въпрос относно какви са възможностите и какво може да се предприеме като проверка за 

ограничаване скоростта на тежко товарните автомобили при преминаването им по булеварда 

на ул. „Кирил и Методий“ в летния период и в извън летния период. Скоростта, с която се 

движат по булеварда, не се спазва, ограничението е 40 км., има претоварвания и на съответните 

оси, което налага община Велики Преслав през определен период да работи по отстраняването 

на аварии, най-вече върху шахтите. На поставения въпрос инж. Ян. Йорданов отговори.  

 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 16:30 ч. 

 Протоколът е изготвен на 02.08.2024 година. 

          

 

Председател: ____________ 

                      (Ан. Асенова) 

 

 

Протоколист: _________ 

                      (Т. Янкова) 

 

 

Юрисконсулт: _________ 

                      (М. Иванов) 


